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Rada Miejska Skoczowa 
Radni - Sesja 

Protokół nr 2 

z posiedzenia II sesji Rady Miejskiej Skoczowa w dniu 22 maja 2024 roku 

 
Obrady rozpoczęto 22 maja 2024 roku o godz. 15:00, a zakończono o godz. 18:30 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. 

Obecni: 
1. Zdzisław Baranowski 
2. Maria Brodniewicz 
3. Wincenty Ciupka 
4. Piotr Górecki 
5. Jacek Krużołek 
6. Rafał Ludka 
7. Tomasz Michalak 
8. Ryszard Mitręga 
9. Dawid Mocha 
10. Teresa Papkala 
11. Barbara Paszkiewicz 
12. Tomasz Pszczółka 
13. Mariusz Rodenko 
14. Halina Romańska 
15. Mirosław Sitko 
16. Tomasz Strzelec 
17. Monika Szyndler 
18. Artur Walczuk 
19. Jolanta Wojaczek 
20. Marek Żagan 
21. Anna Żertka 
 
Lista obecności – stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie II sesji Rady Miejskiej Skoczowa IX kadencji, przywitanie radnych i gości oraz 
stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Wystąpienie zaproszonych gości. 
4. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
5. Informacja Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
6. Informacja z działalności Burmistrza w okresie od 1 marca do 30 kwietnia 2024 roku 

(druk nr 25). 
7. Sprawozdanie z działalności OPS za 2023 rok (druk nr 8). 
8. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2023 (druk nr 11). 
9. Sprawozdanie z działalności MCK "Integrator" w Skoczowie za 2023 rok (druk nr 9). 
10. Sprawozdanie z całokształtu funkcjonowania SOSiR w 2023 roku (druk nr 13). 
11. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Skoczów z organizacjami 

pozarządowymi za 2023 rok (druk nr 14). 
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12. Informacja z działalności Wydziału Promocji za 2023 rok (druk nr 15). 
13. Informacja o stanie bezpieczeństwa powodziowego Gminy Skoczów (druk nr 16). 
14. Sprawozdanie MZD z wykonania budżetu dla dochodów i wydatków za 2023 rok (druk 

nr 10). 
15. Informacja o planowanych na rok 2024 robotach remontowych na drogach 

zarządzanych przez MZD (druk nr 12). 
16. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Skoczów za 2023 rok (druk nr 5). 
17. Informacja o stanie mienia komunalnego Gminy Skoczów (druk nr 6). 
18. Sprawozdanie finansowe Gminy Skoczów za 2023 rok (druk nr 7). 
19. Podjęcie uchwał: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie nadania honorowych tytułów: "Zasłużony/a dla 
Bładnic", "Zasłużony/a dla Harbutowic", "Zasłużony/a dla Kiczyc", "Zasłużony/a dla 
Kowali", "Zasłużony/a dla Miedzyświecia", "Zasłużony/a dla Ochab", "Zasłużony/a 
dla Pierśćca", "Zasłużony/a dla Skoczowa" (druk nr 17). 

2) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad odpłatności za pobyt 
w mieszkaniach treningowych lub wspomaganych, prowadzonych w zakresie 
zadań własnych przez Gminę Skoczów lub na jej zlecenie (druk nr 22). 

3) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2024 rok (druk 
nr 19). 

4) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LIV/591/2023 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 18 grudnia 2023 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Skoczów na lata 2024-2035 (druk nr 20). 

5) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Skoczowa 
(druk nr 21). 

6) Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości (druk nr 24). 
7) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji 

celowej dla Powiatu Cieszyńskiego, na realizację zadania pn. "Modernizacja drogi 
powiatowej w Gminie Skoczów - pomoc finansowa dla Powiatu Cieszyńskiego - ul. 
Pierściecka w Kiczycach" (druk nr 23). 

8) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do sporządzenia 
zintegrowanego planu inwestycyjnego dla fragmentu działki nr 33/1 w Kowalach 
(druk nr 26). 

9) Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale 
nr I/4/2024 Rady Miejskiej Skoczowa z dnia 7 maja 2024r. (druk nr 29). 

20. Informacja Przewodniczącego Rady na temat złożonych interpelacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 

21. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 
22. Sprawy organizacyjne. 
23. Zamknięcie obrad II sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

 

ad.1. Otwarcie II sesji Rady Miejskiej Skoczowa IX kadencji, przywitanie radnych i gości oraz 
stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej Skoczowa Pani Maria Brodniewicz witając 
Radnych, Burmistrza Miasta Skoczowa Pana Rajmund Dedio, Z-cę Burmistrza Miasta 
Skoczowa Pana Piotra Hanzla, Skarbnika Pana Jerzego Ciałonia, Radcę Prawnego Panią 
Beatę Łasińską, Prezesów Spółek, Naczelników Wydziałów Urzędu Miejskiego, Dyrektorów i 
Kierowników Jednostek Organizacyjnych, przybyłego gościa – Honorowego Obywatela 
Skoczowa Panią Halinę Szotek oraz internautów. 

Następnie stwierdziła prawomocność obrad. 
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ad.2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Maria Brodniewicz zaproponowała by wprowadzić do porządku obrad 
sesji – projekt uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale nr 
I/4/2024 Rady Miejskiej Skoczowa z dnia 7 maja 2024r. (druk nr 29). 

Ponadto poinformowała, że zgłoszone zostały autopoprawki: 
- do projektu uchwały w sprawie nadania honorowych tytułów: "Zasłużony/a dla Bładnic", 
"Zasłużony/a dla Harbutowic", "Zasłużony/a dla Kiczyc", "Zasłużony/a dla Kowali", 
"Zasłużony/a dla Miedzyświecia", "Zasłużony/a dla Ochab", "Zasłużony/a dla Pierśćca", 
"Zasłużony/a dla Skoczowa" (druk nr 17), 
- do projektu w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Skoczowa (druk nr 21). 
 
Następnie zapytała, czy są jakieś wnioski w sprawie zmiany porządku obrad sesji – nie 
zgłoszono.  
 
Kolejno poddała pod głosowanie zmieniony porządek obrad sesji. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara 
Paszkiewicz, Tomasz Pszczółka, Mariusz Rodenko, Halina Romańska, Mirosław Sitko, 
Tomasz Strzelec, Monika Szyndler, Jolanta Wojaczek, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (2) 
Artur Walczuk, Marek Żagan. 

Porządek obrad II sesja Rady Miejskiej Skoczowa został przyjęty jak wyżej. 

ad.3. Wystąpienie zaproszonych gości. 

Wystąpiła Pani Halina Szotek – Honorowy Obywatel Skoczowa przypominając po krótce 
historię Skoczowa. Pogratulowała radnym wyboru i życzyła  powodzenia w pełnieniu funkcji. 

ad.4. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z I sesji. Wobec braku 
poddała go pod głosowanie. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara 
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Paszkiewicz, Tomasz Pszczółka, Mariusz Rodenko, Halina Romańska, Tomasz Strzelec, 
Monika Szyndler, Jolanta Wojaczek, Anna Żertka 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Mirosław Sitko 
 
NIEOBECNI (2) 
Artur Walczuk, Marek Żagan. 
 
Protokół z I sesji został przyjęty jak wyżej. 
 
ad.5. Informacja Przewodniczącej Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
 
Poinformowała, że uczestniczyła w spotkaniach, uroczystościach oraz odpowiadała na pisma. 
Przewodniczące / cy po krótce przedstawili tematykę, którą zajmowali się na komisjach. 
 
ad.6. Informacja z działalności Burmistrza w okresie od 1 marca do 30 kwietnia 2024 roku 
(druk nr 25). 
 
Rada przyjęła informację z działalności Burmistrza w okresie od 1 marca do 30 kwietnia 2024 
roku – stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
ad.7. Sprawozdanie z działalności OPS za 2023 rok (druk nr 8). 
 
Przedstawiła Dyrektor OPS Edyta Godziek. 
 
Radny Tomasz Michalak – Przewodniczący Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej Tomasz Michalak – sprawozdanie zostało przyjęte przez komisję. 
Radny Rafał Ludka – Przewodniczący Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji – 
sprawozdanie zostało przyjęte przez komisję. 
 
Rada przyjęła sprawozdanie z działalności OPS za 2023 rok – stanowi załącznik nr 3 do 
protokołu. 
 
ad.8. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2023 (druk nr 11). 
 
Przedstawiła Dyrektor OPS Edyta Godziek. 
 
Radny Tomasz Michalak – Przewodniczący Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej Tomasz Michalak –  przyjęto przez komisję. 
Radny Rafał Ludka – Przewodniczący Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji –  
przyjęto przez komisję. 
 
Rada przyjęła ocenę zasobów pomocy społecznej za rok 2023 – stanowi załącznik nr 4 do 
protokołu. 
 
ad.9. Sprawozdanie z działalności MCK "Integrator" w Skoczowie za 2023 rok (druk nr 9). 
 
W formie multimedialnej przedstawiła Dyrektor MCK „Integrator” Julia Raszka. 
 
Radna Anna Żertka – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – sprawozdanie zostało 
przyjęte przez komisję. 
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Rada przyjęła sprawozdanie z działalności MCK "Integrator" w Skoczowie za 2023 rok – 
stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
ad.10. Sprawozdanie z całokształtu funkcjonowania SOSiR w 2023 roku (druk nr 13). 
 
Przedstawił Dyrektor SOSiR Zbigniew Gil. 
 
Radny Tomasz Michalak – Przewodniczący Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – sprawozdanie zostało przyjęte przez komisję. 
Radna Anna Żertka – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – sprawozdanie zostało 
przyjęte przez komisję. 
 
Rada przyjęła sprawozdanie z całokształtu funkcjonowania SOSiR w 2023 roku – stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu. 
 
ad.11. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Skoczów z organizacjami 
pozarządowymi za 2023 rok (druk nr 14). 
 
Przedstawiła Naczelnik Wydziału Funduszy Europejskich Magdalena Goryczka. 
 
Radny Tomasz Michalak – Przewodniczący Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – sprawozdanie zostało przyjęte przez komisję. 
Radna Anna Żertka – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – sprawozdanie zostało 
przyjęte przez komisję. 
 
Rada przyjęła sprawozdanie z  realizacji programu współpracy Gminy Skoczów z 
organizacjami pozarządowymi za 2023 rok – stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
ad.12. Informacja z działalności Wydziału Promocji za 2023 rok (druk nr 15). 
 
Przedstawiła Naczelnik Wydziału Promocji Dominika Rychły. 
 
Radna Anna Żertka – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – informacja została przyjęta 
przez komisję. 
 
Rada przyjęła informację z działalności Wydziału Promocji za 2023 rok – stanowi załącznik nr 
8 do protokołu. 
 
ad.13. Informacja o stanie bezpieczeństwa powodziowego Gminy Skoczów (druk nr 16). 
 
Przedstawił Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich i Obronnych Konrad Popławski. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – informacja została przyjęta przez komisję. 
 
Rada przyjęła informację o stanie bezpieczeństwa powodziowego Gminy Skoczów – stanowi 
załącznik nr 9 do protokołu. 
 
ad.14. Sprawozdanie MZD z wykonania budżetu dla dochodów i wydatków za 2023 rok (druk 
nr 10). 
 
Przedstawił Z-ca Burmistrza Piotr Hanzel. 
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Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – sprawozdanie zostało przyjęte przez komisję. 
Radny Rafał Ludka – Przewodniczący Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji –  
sprawozdanie zostało przyjęte przez komisję. 
 
Rada przyjęła sprawozdanie MZD z wykonania budżetu dla dochodów i wydatków za 2023 rok 
– stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
ad.15. Informacja o planowanych na rok 2024 robotach remontowych na drogach 
zarządzanych przez MZD (druk nr 12). 
 
Przedstawił Dyrektor MZD Zbigniew Malec. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – informacja została przyjęta przez komisję. 
 
Rada przyjęła informację o planowanych na rok 2024 robotach remontowych na drogach 
zarządzanych przez MZD – stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
ad.16. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Skoczów za 2023 rok (druk nr 5). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
Radny Rafał Ludka – Przewodniczący Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji –  
sprawozdanie zostało przyjęte przez komisję. 
 
Rada przyjęła sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Skoczów za 2023 rok – stanowi 
załącznik nr 12 do protokołu. 
 
ad.17. Informacja o stanie mienia komunalnego Gminy Skoczów (druk nr 6). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
Radny Rafał Ludka – Przewodniczący Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji –  
informacja została przyjęta przez komisję. 
 
Rada przyjęła informację o stanie mienia komunalnego Gminy Skoczów – stanowi załącznik 
nr 13 do protokołu. 
 
ad.18. Sprawozdanie finansowe Gminy Skoczów za 2023 rok (druk nr 7). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
Radny Rafał Ludka – Przewodniczący Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji –  
sprawozdanie zostało przyjęte przez komisję. 
 
Rada przyjęła sprawozdanie finansowe Gminy Skoczów za 2023 rok – stanowi załącznik nr 
14 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady przekazała prowadzenie pkt 19 porządku obrad sesji, 
Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej Skoczowa Monice Szyndler.  
 
ad.19. Podjęcie uchwał: 
ad.19.1. Podjęcie uchwały w sprawie nadania honorowych tytułów: "Zasłużony/a dla Bładnic", 
"Zasłużony/a dla Harbutowic", "Zasłużony/a dla Kiczyc", "Zasłużony/a dla Kowali", 



7 

 

"Zasłużony/a dla Miedzyświecia", "Zasłużony/a dla Ochab", "Zasłużony/a dla Pierśćca", 
"Zasłużony/a dla Skoczowa" (druk nr 17). 
 
Przedstawiła Przewodnicząca Rady Maria Brodniewicz. 
 
Zgodnie z regulaminem nadawania honorowych tytułów „Zasłużony/a dla miasta/sołectwa”, 
przyjętego uchwałą nr XXXVII/442/2022 Rady Miejskiej Skoczowa z dnia 29 czerwca 2022 
roku, do Urzędu Miejskiego w Skoczowie w terminie wpłynęło 9 wniosków, z czego 8 spełniało 
formalne wymagania określone w regulaminie. Opisane we wnioskach działania osób na rzecz 
miasta/sołectw były wystarczającym uzasadnieniem do pretendowania o tytuł „Zasłużonego”.  
Nominowany do w/w tytułu z Pogórza złożył rezygnację, gdyż zgodnie z regulaminem osoby 
pełniące mandat radnego nie mogą być kandydatami do tytułu „Zasłużony/a”. 
 
Projekt uchwały wraz z wnioskami został skierowany pod obrady Komisji Regulaminowej, który 
został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 
 
 Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara 
Paszkiewicz, Tomasz Pszczółka, Mariusz Rodenko, Halina Romańska, Mirosław Sitko, 
Tomasz Strzelec, Monika Szyndler, Jolanta Wojaczek, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (2) 
Artur Walczuk, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr II/5/2024 w sprawie nadania honorowych tytułów: "Zasłużony/a dla Bładnic", 
"Zasłużony/a dla Harbutowic", "Zasłużony/a dla Kiczyc", "Zasłużony/a dla Kowali", 
"Zasłużony/a dla Miedzyświecia", "Zasłużony/a dla Ochab", "Zasłużony/a dla Pierśćca", 
"Zasłużony/a dla Skoczowa" przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
ad.19.2. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad odpłatności za pobyt w 
mieszkaniach treningowych lub wspomaganych, prowadzonych w zakresie zadań własnych 
przez Gminę Skoczów lub na jej zlecenie (druk nr 22). 
 
Przedstawiła Dyrektor OPS Edyta Godziek. 

Gmina Skoczów prowadziła dotychczas mieszkania chronione przy ul. Ciężarowej 15 
(4 lokale) oraz przy ul. Bielskiej 41a (1 lokal). Na mocy aktualnego brzmienia art. 53 ustawy 
z dnia 12 marca 2004 roku o pomocy społecznej oraz Rozporządzenia Ministra Rodziny 
i Polityki Społecznej z dnia 30 października 2023 r. w sprawie mieszkań treningowych 
i wspomaganych Dz.U. 2023 poz. 2354 należało dostosować nazewnictwo do odpowiedniego 
rodzaju prowadzonego mieszkania i ponownie ustalić zasady odpłatności. 

Ustawodawca usunął zapis mieszkanie chronione zastępując go dwoma rodzajami mieszkań 
tj. treningowe lub wspomagane. Dotychczasowe mieszkania chronione jakie prowadziła gmina 
Skoczów zmieniono na mieszkania treningowe i wspomagane dla których rada gminy zgodnie 
z treścią art. 97 ust. 5 ustawy z dnia 12 marca 2004 roku o pomocy społecznej ustala 
szczegółowe zasady ponoszenia odpłatności. Wysokość ponoszonej przez osoby odpłatności 
zostały ustalone na tym samym poziomie co w uchylanej uchwale. 
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Radny Tomasz Michalak – Przewodniczący Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara 
Paszkiewicz, Tomasz Pszczółka, Mariusz Rodenko, Halina Romańska, Mirosław Sitko, 
Tomasz Strzelec, Monika Szyndler, Jolanta Wojaczek, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (2) 
Artur Walczuk, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr II/6/2024 w sprawie ustalenia szczegółowych zasad odpłatności za pobyt w 
mieszkaniach treningowych lub wspomaganych, prowadzonych w zakresie zadań własnych 
przez Gminę Skoczów lub na jej zlecenie przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 16 
do protokołu. 
 
ad.19.3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2024 rok (druk nr 
19). 
 
Przedstawił Skarbnik Jerzy Ciałoń. 
 
W przedstawionej zmniejszono po stronie dochodów kwotę planowanej dotacji z Funduszu 
Ochrony Gruntów Rolnych na remont odcinków dróg gminnych w sołectwach Pogórze i 
Kowale o kwotę 38,687,32 zł. Jednocześnie po stronie wydatków zmniejszono planowane 
środki na to zadanie o kwotę dwukrotnie wyższą (77.374,64 zł. - środki dotacji oraz udział 
własny). Zmian dokonano w związku z podpisanymi umowami na dofinansowanie oraz 
wykonanie zadania. 
 
W rozdziale 75095 wprowadzono  do dochodów  wpłaty na rzecz Osiedla „Górny Bór” (1.050 
zł), Osiedla „Za Wisłą” (150 zł), sołectwa Bładnice (3.470 zł), sołectwa Harbutowice (10.000 
zł) oraz sołectwa Międzyświeć (812 zł) -  środki te zwiększają wydatki jednostek. 
 
W rozdziale 75412 wprowadzono środki przyznane przez Województwo Śląskie na zakup 
sprzętu ratowniczo-gaśniczego, umundurowania i wyposażenia dla jednostek OSP gminy 
Skoczów w kwocie 21.600 zł. 
 
W rozdziale 80101 wprowadzono do dochodów i wydatków kwotę 60.000 zł, z przeznaczeniem 
na realizację projektu „Zielona pracownia w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Pogórzu”. 
Środki przyznane zostały przez Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Katowicach. 
 
Wprowadzono również do budżetu środki dotacji z budżetu państwa na upowszechnianie 
wychowania przedszkolnego  3.131.391 zł (w rozdziale 80104 – 2.829.761 zł oraz 80150 – 
301.630 zł). Jednocześnie zmniejszono planowane, niejako „w miejsce” tej dotacji wpływy z 
różnych dochodów w wysokości 1.427.761 zł. 
 
W rozdziale 80104 zwiększono dochody o kwotę 2.355,60 zł z tytułu odszkodowania 
otrzymanego prze  Przedszkolu Publicznym Nr 4. Środki te przeznaczono na wydatki jednostki 
w rozdziałach 80104 i 80148. 
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W rozdziale 80195 zwiększono dochody oraz wydatki o środki na dofinansowanie 
pracodawcom kosztów kształcenia pracowników młodocianych – 309.678 zł. 
W rozdziale 85295 zwiększono planowane dochody oraz wydatki o kwotę dotacji na wypłatę 
odbiorcom paliw gazowych refundacji podatku VAT w wysokości 13.554,89 zł. 
 
Po stronie dochodów jak i wydatków w rozdziałach 85501 i 85502 wprowadzono środki na 
zwrot nienależnie pobranych w ubiegłych latach świadczeń rodzinnych oraz z programu „500+” 
(28.000 zł i 20.000 zł). 
 
Po stronie wydatków zmniejszono planowane środki na zadanie inwestycyjne „Rozbudowa 
systemu kanalizacji sanitarnej w sołectwie Ochaby” o 70.000 zł, część z nich przeznaczono 
na nowe zadanie „Budowa przyłączy kanalizacji sanitarnej do budynków gminy” (20.000 zł – 
przyłącze do budynku przedszkola w Wiślicy),część na dotacje dla mieszkańców na usuwanie 
azbestu (rozdział 90026 – 36.000 zł) oraz na zadanie „Budowa świetlicy wielofunkcyjnej 
sportowo – rekreacyjnej wraz z zapleczem oraz boiskiem zewnętrznym przy Szkole 
Podstawowej w Kiczycach” (rozdział 80101 – 14.000 zł). 
 
Pozostała część zwiększonych wydatków na zadanie w Kiczycach pochodzi z udziały 
własnego do zadań polegających na remontach dróg w sołectwach Pogórze i Kowale 
(38.687,32 zł). Środki te oraz niewydatkowane środki z zadania „Budowa hali sportowej przy 
Szkole Podstawowej nr 8 w Skoczowie wraz z zapleczem szatniowo-sanitarnym oraz 
łącznikiem” zostaną przeznaczone na wypłatę zwiększonego wynagrodzenia wykonawcy 
robót w związku z planowanym aneksem „waloryzacyjnym”. 
 
W związku z powyższymi zmianami oraz zmianami budżetu dokonanymi zarządzeniami 
Burmistrza zmieniają się również załączniki do uchwały budżetowej. 
 
Radny Rafał Ludka – Przewodniczący Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji – 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara 
Paszkiewicz, Tomasz Pszczółka, Mariusz Rodenko, Halina Romańska, Mirosław Sitko, 
Tomasz Strzelec, Monika Szyndler, Jolanta Wojaczek, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (2) 
Artur Walczuk, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr II/7/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2024 rok przyjęta 
została jak wyżej – stanowi załącznik nr  17 do protokołu. 
 
Radny Tomasz Pszczółka – zapytał w sprawie budowy zadaszonego boiska przy SP Nr 3, w 
sprawie zadania Słoneczny Skoczów oraz tras rowerowych. 
 
Burmistrz Rajmund Dedio – odpowiedział, że są ogromne problemy z wykonawcą, który nie 
wywiązuje się z postawionego mu zadania. 
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Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju i Zamówień Publicznych Katarzyna Halska – jeżeli 
chodzi o zadanie Słoneczny Skoczów to odsyłam do sesji marcowej. W materiałach jest 
sprawozdanie i tam są te budynki wyszczególnione. Jest to zadanie, które będziemy 
realizować w ramach tutaj aglomeracji, w ramach współpracy i funduszy europejskich. Mamy 
przygotowaną taką wstępną dokumentację budynków. Będzie ogłoszony konkurs, będziemy 
aplikować o środki. 
 
Naczelnik Wydziału Funduszy Europejskich Magdalena Goryczka – jeżeli chodzi o ścieżki 
rowerowe, to mięliśmy dwa spotkania z Gminą Brenna dotyczące realizacji zadania, tez 
prawdopodobnie z nimi przy współpracy. Jest to projekt, który jest wpisany w zintegrowane 
inwestycje terytorialne dla naszego subregionu i dla naszej Gminy. Zakładamy, że pozyskamy 
około 1,3 mln euro na dzień dzisiejszy. W tym momencie jesteśmy na takim etapie, że Wydział 
Inwestycji zlecił PFU czyli program funkcjonalno użytkowy, który nam tez pokaże koszty tej 
całości. W przyszłym roku powinniśmy zacząć realizację tego zadania pierwszego etapu. 
 
Radna Teresa Papkala – projektujemy ścieżki rowerowe i moje pytanie – jaka jest możliwość 
wejścia tam pieszego na ścieżkę, właśnie jaką rowerową czy pieszo-rowerową? 
 
Z-ca Burmistrza Piotr Hanzel – zrobiliśmy rekonesans trasy w terenie, mamy to pomierzone. 
Przepis jest taki, że ścieżka rowerowa powinna mieć 2 metry jeśli chodzi o dwukierunkową, 
czyli wszystko co powyżej 2 metrów uda nam się wykonać to jest plus dla pieszych. Zamysł 
jest taki, bo dofinansowanie z tego co wiem możliwe jest tylko i wyłącznie na wiślańską trasę 
rowerową by iść od strony Brennej tam gdzie zakończyli asfalt i dojść aż do mostu na ul. 
Bielskiej. Mamy również taki pomysł, żeby pomiędzy mostem na ul. Bielskiej, a kładką na ul. 
Sportowej zrobić 4 metrową ścieżkę czyli całkowicie dzieloną, oznakowaną, 2 metry dla 
pieszych i 2 metry dla rowerów. Tam by można było na rolkach się poruszać. Byłby też po 
drodze MOR czyli przystanek dla rowerów plus ławki. Gdzieś tam w komentarzach mieszkańcy 
pisali, żeby zagospodarować wały Wisły. U nas wały są przeciwpowodziowe, w Ustroniu są 
brzegi. W Ustroniu w zasadzie mogą robić wszystko, my nie możemy wkopać się nawet na 30 
cm z ławką bez uzgodnień. Tu trzeba jeszcze powiedzieć dlaczego nie zajmiemy się drugą 
stroną. Polskie Wody mają zaplanowane dwie inwestycje, będą wywozić ten rumosz rzeczny 
z rzeki, jest to zaplanowane na 2025 i 2027 rok. Więc te ścieżki zostałyby rozjechane, 
zniszczone. Najbardziej zniszczona jest ścieżka w Brennej, nasza jest w lepszym stanie. 
Mieszkańcy myślą, że Skoczów nie dorobił ścieżki, a sprawa jest taka, że Brenna nie dorobiła 
tego najgorszego odcinka. Po rozmowie z Brenna zdają sobie z tego sprawę, ale na razie nie 
mają żadnych planów żeby to remontować. Na ten moment zajmiemy się wiślańską trasą 
rowerową czyli tym połączeniem od Brennej do mostu na Wiśle. 
 
Radna Teresa Papkala – tez chciałam podkreślić, że wały w Skoczowie są wałami 
przeciwpowodziowymi. 
 
ad.19.4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LIV/591/2023 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 18 grudnia 2023 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Skoczów na lata 2024-2035 (druk nr 20). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 

 
Wieloletnia Prognoza Finansowa została sporządzona na lata 2024 – 2035, w związku z tym,  
że poręczone przez Gminę spłaty pożyczek zaciągniętych przez spółkę gminną kończą się w 
2035 r. Została ona sporządzona według wzoru wynikającego ze stosownego rozporządzenia. 

 
   

W załączniku pn. „Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy Skoczów na lata 2024 - 2035"  
w roku 2024 zwiększono dochody ogółem, z czego zwiększono dochody bieżące, w tym 
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dochody z tytułu dotacji i środków przeznaczonych na cele bieżące. Zwiększono wydatki 
ogółem, z czego zwiększono wydatki bieżące, w tym wydatki na wynagrodzenia i składki od 
nich naliczane, oraz zwiększono wydatki majątkowe. 
 
W załączniku pn. „Przedsięwzięcia wieloletnie na programy, projekty i zadania majątkowe” w 
wydatkach bieżących na programy, projekty lub zadania pozostałe zmieniono limit wydatków 
oraz łączne nakłady w 2024 roku w przedsięwzięciu  pn. „Remont odcinków dróg gminnych w 
miejscowościach Pogórze i Kowale".  
 
W wydatkach majątkowych na programy lub zadania pozostałe zmieniono limit wydatków oraz 
łączne nakłady w 2024 roku w przedsięwzięciach pn. „Przebudowa węzła drogowego na 
skrzyżowaniu DK 81 z ulicą Bielską w Skoczowie”, „Zielona przestrzeń w sołectwie 
Harbutowice ˮ, oraz „Budowa świetlicy wielofunkcyjnej sportowo-rekreacyjnej wraz z 
zapleczem oraz boiskiem zewnętrznym przy Szkole Podstawowej w Kiczycach ˮ, „Budowa hali 
sportowej przy Szkole Podstawowej nr 8 w Skoczowie wraz z zapleczem szatniowo-
sanitarnym oraz łącznikiem ˮ, a także „Rozbudowa systemu kanalizacji sanitarnej w sołectwie 
Ochaby w gminie Skoczów ˮ. 
 
Założenia dla poszczególnych lat budżetowych: 
 
2024  
Przyjęto wartości dochodów, wydatków, przychodów i rozchodów z projektu uchwały 
budżetowej.  
Założono dochody ze sprzedaży majątku na poziomie 92.000 zł. Pozostałe dochody 
majątkowe stanowią przyznane gminie dotacje na inwestycje. 
Dochody bieżące, są większe od planowanych wydatków bieżących o 1.525.761,20 zł.  
Wydatki na obsługę długu wyniosą 580.000 zł, natomiast wydatki z tytułu poręczeń i gwarancji 
to  1.107.000 zł.  
Planowany deficyt budżetu w wysokości 19.338.883,85 zł., zostanie pokryty kredytem  
w wysokości 3.000.000 zł, nadwyżką budżetową z lat ubiegłych oraz środkami wolnymi z 2022 
roku. Planowane do budżetu 2024 środki wolne to 6.269.013,17 zł., wobec wykonanych 
11.721.226,86 zł.  
Dla wyliczenia prognozowanej na koniec roku kwoty długu przyjęto wysokość zadłużenia 
gminy na koniec 2023 roku w wysokości 9.169.436,86 zł.  
Kwota długu na koniec 2024 roku po uwzględnieniu planowanych spłat zaciągniętych 
zobowiązań wyniesie 9.896.974,86 zł. 
 
Radny Rafał Ludka – Przewodniczący Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji – 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara 
Paszkiewicz, Tomasz Pszczółka, Mariusz Rodenko, Halina Romańska, Mirosław Sitko, 
Tomasz Strzelec, Monika Szyndler, Jolanta Wojaczek, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (2) 
Artur Walczuk, Marek Żagan. 
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Uchwała nr II/8/2024 w sprawie zmiany uchwały nr LIV/591/2023 Rady Miejskiej Skoczowa z 
dnia 18 grudnia 2023 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Skoczów na lata 2024-2035 przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr  18  do protokołu. 
 
ad.19.5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Skoczowa 
(druk nr 21). 
 
Przedstawiła Przewodnicząca Rady Maria Brodniewicz. 
 
Ustalanie wynagrodzenia burmistrza miasta należy do wyłącznej właściwości rady miasta 
(art. 18 ust. 2 pkt 2 ustawy o samorządzie gminnym). 
 
Zgodnie z art. 36 ustawy o pracownikach samorządowych na wynagrodzenie miesięczne 
burmistrza miasta składają się: wynagrodzenie zasadnicze, dodatek specjalny, dodatek 
funkcyjny i dodatek za wieloletnią pracę. Maksymalny poziom wynagrodzenia zasadniczego, 
maksymalny poziom dodatku funkcyjnego oraz wysokość dodatku specjalnego określają 
przepisy rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 25 października 2021 r. w sprawie 
wynagradzania pracowników samorządowych (Dz.U. poz. 1960). 
 
Są to odpowiednio: 
- wynagrodzenie zasadnicze w wysokości 10.430 zł, 
- dodatek funkcyjny w wysokości 3.450 zł, 
- dodatek specjalny w kwocie 4.164 zł, 
- dodatek za wieloletnią pracę. 
 
Jednocześnie w art. 37 ust. 4 ustawy o pracownikach samorządowych postanowiono, 
wprowadzić  poziom minimalnego wynagrodzenia wójta, burmistrza, prezydenta stanowiącego 
80% kwot wskazanych powyżej. 
 
Wynagrodzenie minimalne dla Burmistrza Miasta o ilości mieszkańców powyżej 15.000 osób 
i poniżej 100.000 osób wynosi: 
- wynagrodzenie zasadnicze - 8.344 zł, 
- dodatek funkcyjny - 2.760 zł, 
- dodatek specjalny - 3.331,20 zł, 
- dodatek za wieloletnią pracę. 
W przedstawionym projekcie uchwały zaproponowano stawki wynagrodzenia Burmistrza na 
poziome 90% stawek maksymalnych. 
 
Radny Rafał Ludka – Przewodniczący Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji – 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Mirosław Sitko złożył wniosek, by stawka wynagrodzenia zasadniczego Burmistrza była 
na poziomie 100% stawki maksymalnej, a nie 90% jak jest zaproponowane w projekcie 
uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie zgłoszony wniosek. 
 
1) Głosowano wniosek w sprawie: 
ustalenia stawki wynagrodzenia zasadniczego Burmistrza na poziomie 100% stawki 
maksymalnej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 14, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
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ZA (5) 
Zdzisław Baranowski, Piotr Górecki, Barbara Paszkiewicz, Tomasz Pszczółka, Mirosław Sitko. 
 
PRZECIW (14) 
Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz Michalak, 
Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Mariusz Rodenko, Halina Romańska, 
Tomasz Strzelec, Monika Szyndler, Jolanta Wojaczek, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (2) 
Artur Walczuk, Marek Żagan. 
 
Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
2) Głosowano w sprawie: 
Podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Skoczowa (druk nr 
21).  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, 
Tomasz Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Mariusz Rodenko, Halina 
Romańska, Tomasz Strzelec, Monika Szyndler, Jolanta Wojaczek, Anna Żertka. 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Piotr Górecki, Barbara Paszkiewicz, Tomasz Pszczółka, Mirosław Sitko. 
 
NIEOBECNI (2) 
Artur Walczuk, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr II/9/2024 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Skoczowa 
przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 
ad.19.6. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości (druk nr 24). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
Zmianę w treści uchwały dokonano w związku z wejściem w życie od dnia 01 stycznia 2024 
roku nowego rozporządzenia Komisji Europejskiej  w sprawie stosowania art.107 i 108 
Traktatu o funkcjonowaniu Unii Europejskiej do pomocy de minimis  i de minimis w rolnictwie 
lub rybołówstwie po zaopiniowaniu przez Urząd Ochrony Konkurencji i Konsumentów oraz 
Ministerstwo Rolnictwa i Rozwoju Wsi. 
 
Radny Rafał Ludka – Przewodniczący Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji – 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
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Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara 
Paszkiewicz, Tomasz Pszczółka, Mariusz Rodenko, Halina Romańska, Mirosław Sitko, 
Tomasz Strzelec, Monika Szyndler, Jolanta Wojaczek, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (2) 
Artur Walczuk, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr II/10/2024 w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości przyjęta została jak 
wyżej – stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 
ad.19.7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej 
dla Powiatu Cieszyńskiego, na realizację zadania pn. "Modernizacja drogi powiatowej w 
Gminie Skoczów - pomoc finansowa dla Powiatu Cieszyńskiego - ul. Pierściecka w Kiczycach" 
(druk nr 23). 
 
Przedstawiła Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju i Zamówień Publicznych Katarzyna 
Halska. 
 
Pismem z dnia 8 sierpnia 2023 r. Powiat Cieszyński poinformował o wytypowaniu do planu 
remontów na 2024 rok nawierzchni drogi powiatowej DP 2638S ul. Pierścieckiej w Kiczycach 
na odcinku 1 km wraz z remontem istniejącego chodnika, oraz zwrócił się o udzielenie pomocy 
finansowej w wysokości 50%  wartości inwestycji. W dniu 4 kwietnia 2024r. Powiat Cieszyński 
po przeprowadzeniu postępowania przetargowego poinformował Gminę, o wyborze 
najkorzystniejszej oferty w wysokości 912 585, 70 zł brutto. Projekt umowy zostanie przesłany 
przez Powiat Cieszyński po przyjęciu przez Gminę uchwały o pomocy finansowej. 
 
Radny Rafał Ludka – Przewodniczący Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji – 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara 
Paszkiewicz, Tomasz Pszczółka, Mariusz Rodenko, Halina Romańska, Mirosław Sitko, 
Tomasz Strzelec, Monika Szyndler, Jolanta Wojaczek, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (2) 
Artur Walczuk, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr II/11/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej dla 
Powiatu Cieszyńskiego, na realizację zadania pn. "Modernizacja drogi powiatowej w Gminie 
Skoczów - pomoc finansowa dla Powiatu Cieszyńskiego - ul. Pierściecka w Kiczycach" 
przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
 
ad.19.8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do sporządzenia 
zintegrowanego planu inwestycyjnego dla fragmentu działki nr 33/1 w Kowalach (druk nr 26). 
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Przedstawił w formie slajdów Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego 
Marcin Dawid. 
 

Burmistrz Miasta Skoczowa, działając na podstawie art. 37eb ust. 4 pkt 2 ustawy z dnia 
27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, pismem z dnia 
17.04.2024 r. przekazał Radzie Miejskiej Skoczowa wniosek inwestora o sporządzenie 
zintegrowanego planu inwestycyjnego dla fragmentu działki ewidencyjnej nr 33/1 w Kowalach. 
Zgodnie z art. 37ea powołanej ustawy, zintegrowany plan inwestycyjny (ZPI) jest szczególną 
formą planu miejscowego, obejmuje on obszar inwestycji głównej oraz inwestycji 
uzupełniającej. Na wniosek inwestora, złożony za pośrednictwem burmistrza, rada gminy 
może wyrazić zgodę na przystąpienie do sporządzenia zintegrowanego planu inwestycyjnego. 

Przedmiotowy projekt ZPI obejmuje część działki nr 33/1 w Kowalach przy ul. Pożarniczej, 
o pow. około 0,52 ha. Jako inwestycję główną przewidziano zabudowę związaną z rolnictwem, 
a jako inwestycję uzupełniającą – realizację sieci kanalizacji sanitarnej. 

W obecnie obowiązującym planie miejscowym, część działki nr 33/1 w zakresie 
przedmiotowego ZPI, jest objęta jednostkami 9MN - zabudowa mieszkaniowa, ZL - teren lasów 
i zadrzewień i LZ - tereny przeznaczone do zalesienia. W Studium Uwarunkowań i Kierunków 
Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Skoczów, część działki jest objęta jednostką MN - 
tereny o przewadze zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej; dopuszcza się utrzymanie 
i rozwój zabudowy zagrodowej oraz usługowo produkcyjnej związanej z rolnictwem. 

Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
zostałam wytypowana do udziału w negocjacjach. 

Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie – wyznaczenie osoby z 
ramienia Rady do udziału w negocjacjach poprzedzających zawarcie umowy urbanistycznej. 

1) Głosowano w sprawie: 
rekomendowanej przez Komisję Infrastruktury radnej Teresy Papkala do udziału w 
negocjacjach poprzedzających zawarcie umowy urbanistycznej.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara 
Paszkiewicz, Tomasz Pszczółka, Mariusz Rodenko, Halina Romańska, Mirosław Sitko, 
Tomasz Strzelec, Monika Szyndler, Jolanta Wojaczek, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (2) 
Artur Walczuk, Marek Żagan. 
 
Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
2) Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do sporządzenia 
zintegrowanego planu inwestycyjnego dla fragmentu działki nr 33/1 w Kowalach (druk nr 26). 
  
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
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ZA (19) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara 
Paszkiewicz, Tomasz Pszczółka, Mariusz Rodenko, Halina Romańska, Mirosław Sitko, 
Tomasz Strzelec, Monika Szyndler, Jolanta Wojaczek, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (2) 
Artur Walczuk, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr II/12/2024 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do sporządzenia 
zintegrowanego planu inwestycyjnego dla fragmentu działki nr 33/1 w Kowalach przyjęta 
została jak wyżej – stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
 
ad.19.9. Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale nr 
I/4/2024 Rady Miejskiej Skoczowa z dnia 7 maja 2024r. (druk nr 29). 
 
Przedstawiła Przewodnicząca Rady Maria Brodniewicz. 
 
W uchwale nr I/4/2024 Rady Miejskiej Skoczowa w sprawie powołania stałych Komisji Rady 
Miejskiej Skoczowa i ustalenia ich składów osobowych, w § 1 pkt II ppkt 3 popełniona została 
oczywista omyłka pisarska – jest napisane Teresa Papakala, a powinno być Teresa Papkala. 
Aby to skorygować koniecznym jest podjęcie niniejszej uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Teresa Papkala, Barbara 
Paszkiewicz, Tomasz Pszczółka, Mariusz Rodenko, Halina Romańska, Mirosław Sitko, 
Tomasz Strzelec, Monika Szyndler, Jolanta Wojaczek, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (2) 
Artur Walczuk, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr II/13/2024 w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale nr 
I/4/2024 Rady Miejskiej Skoczowa z dnia 7 maja 2024r. przyjęta została jak wyżej – stanowi 
załącznik nr 23 do protokołu. 
 
Wiceprzewodnicząca rady przejęła dalsze prowadzenie obrad. 
 
ad.20. Informacja Przewodniczącego Rady na temat złożonych interpelacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęły interpelacje 
i zapytania do Biura Rady. 
 
ad.21. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 
 
Przewodnicząca Rady – przypomniała o składaniu oświadczeń majątkowych do 30 dni od dnia 
złożenia ślubowania, czyli do 6 czerwca br. 
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Radny Tomasz Strzelec – w imieniu własnym oraz organizatorów czyli Zarządu Klubu 
Sportowego w Pogórzu zaprosił na XXXV Cross Świętojański imienia Jana Marka. Wraz z 
zaproszeniem poprosił o promocję tego wydarzenia. 
Dyrektor MCK „Integrator” w Skoczowie – zaprosiła na Rynek w drugi weekend czerwca na 55 
Dni Skoczowa. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Brodniewicz – przypomniała, że dzisiaj jest 39 rocznica pobytu 
Papieża Jana Pawła II w Skoczowie. 
 
ad.22. Sprawy organizacyjne. 
 
Przewodnicząca Rady – życzyła dużo radości, pomyślności, zdrowia, spełnienia marzeń 
solenizantom, którzy w okresie międzysesyjnym świętowali swoje urodziny. 
 
ad.23. Zamknięcie obrad II sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad dziękując wszystkim za udział, Przewodnicząca Rady 
zamknęła obrady II sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 
 
 

                                                                                                           Przewodnicząca 
                                                                                                    Rady Miejskiej Skoczowa 

                                                                                            Maria Brodniewicz 

 
Przygotowała: Wioletta Sawicka-Ślęzak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


